

IOTC CIRCULAR 2014 - 18 / CIRCULAIRE CTOI 2014 - 18

SUBJECT: DRAFT AGENDA FOR THE ELEVENTH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE (SCAF11)

Dear Sir / Madam,

Please find attached the draft Agenda for the 11th Session of the Standing Committee on Administration and Finance (SCAF11) which will be held at the **Bandaranaike Memorial International Convention Hall (BMICH), Colombo, Sri Lanka** from 29 to 30 May 2014 is attached for comments and suggestions by Members. Electronic versions of other meeting documents will be published on the IOTC website as they become available:

<http://iotc.org/English/meetings/comm/SCAFcurrent.php>

A revised provisional agenda will be circulated 30 days prior to the 11th Session (14 May 2014), which will include proposed changes by Members.

OBJET : ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA ONZIEME SESSION DU COMITE PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES (CPAF11)

Madame, Monsieur,

Veillez trouver en pièce jointe l'ordre du jour provisoire de la 11^{ème} session du Comité permanent sur l'administration et les finances (CPAF11), qui se tiendra au **Bandaranaike Memorial International Convention Hall (BMICH) à Colombo, au Sri Lanka**, les 29 et 30 mai 2014. Les versions électroniques des autres documents de la réunion seront publiées sur le site de la CTOI dès qu'elles seront disponibles.

<http://iotc.org/French/meetings/comm/SCAFcurrent.php>

Un ordre du jour révisé, qui incorporera les modifications suggérées par les membres, sera diffusé 30 jours avant le début de la 11^{ème} session (le 14 mai 2014).

Yours sincerely / Cordialement,



Rondolph Payet

Executive Secretary / Secrétaire exécutif

On behalf of the Chair of the SCAF / Au nom du président du CPAF

Attachments / Pièces jointes :

- Draft agenda for the 11th Session of the Standing Committee on Administration and Finance
- Ordre du jour provisoire de la 11^{ème} session du Comité permanent sur l'administration et les finances

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Cooperating Non-Contracting Parties / Parties Coopérantes Non-Contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters/Siège de la FAO, FAO Representatives to CPCs/Représentants FAO des CPC

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement



**DRAFT AGENDA FOR THE ELEVENTH SESSION OF THE STANDING
COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE**

Date: 29–30 May, 2014

Location: Bandaranaike Memorial International Conference Hall (BMICH)
Colombo, Sri Lanka

Time: 0900–1700 daily

Chair: Mr Godfrey Monor (Kenya); **Vice-Chair:** Dr. Benjamin Tabios (Philippines)

1. **OPENING OF THE SESSION** (Chair)
2. **ADOPTION OF THE AGENDA AND ARRANGEMENTS FOR THE SESSION** (Chair)
3. **FINANCIAL STATEMENT**
4. **PROGRESS REPORT OF THE SECRETARIAT FOR 2013**
5. **PROGRAM OF WORK AND BUDGET ESTIMATES FOR 2014, 2015 and 2016**
6. **PERFORMANCE REVIEW UPDATE (RESOLUTION 09/01 ON THE PERFORMANCE REVIEW FOLLOW-UP)** (Chair)
7. **OTHER BUSINESS** (Chair)
 - 7.1 *Options for replenishing the IOTC Meeting participation fund (MPF)*
 - 7.2 *Strategic priorities for the Secretariat*
8. **DATE AND PLACE OF THE TWELTH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE** (Chair)
9. **REVIEW OF THE DRAFT AND ADOPTION OF THE REPORT OF THE ELEVENTH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE** (Chair)

**ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA ONZIEME SESSION DU COMITE
PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES**

Date: 29–30 mai 2014

Lieu : *Bandaranaike Memorial International Conference Hall (BMICH)*
Colombo, Sri Lanka

Horaire : 9 h – 17 h

Président : M. Godfrey Monor (Kenya) ; **Vice-président :** Dr Benjamin Tabios (Philippines)

1. **OUVERTURE DE LA SESSION** (Président)
2. **ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR ET DISPOSITIONS POUR LA SESSION** (Président)
3. **ETATS FINANCIERS**
4. **RAPPORT D'AVANCEMENT DU SECRETARIAT EN 2013**
5. **PROGRAMME DE TRAVAIL ET BUDGETS PREVISIONNELS POUR 2014, 2015 et 2016**
6. **MISE A JOUR SUR L'ÉVALUATION DES PERFORMANCES (RÉSOLUTION 09/01 SUR LES SUITES À DONNER À L'ÉVALUATION DES PERFORMANCES** (Président)
7. **AUTRES QUESTIONS** (Président)
 - 7.1 *Options d'abondement du fonds de participation aux réunions de la CTOI (FPR)*
 - 7.2 *Priorités stratégiques du Secrétariat*
8. **DATE ET LIEU DE LA DOUZIEME SESSION DU COMITE PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES** (Président)
9. **EXAMEN ET ADOPTION DE LA PROPOSITION DE RAPPORT DE LA ONZIEME SESSION DU COMITE PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES** (Président)